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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 5 oktober 2015 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 20.15 
Voorzitter Drs. H.J. Meijer 
Griffier/secretaris Drs. A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Yildirim, C., Meijerink, E.G., Slijkhuis, J.A., Wolthof, P.A.L., 

Ben Ali Ahlaq, Y., Mussche, F., Vegte - Poot, A. van der , 
Wijnen, J.C.G., Kooij, G.A. van der, Campen, A.A.H. van, 
Compagner, J. , Veen, M.G. van der , Vilsteren, H.T.M. van , 
Rots, D.G. , Willigen, M.W.J. van , Mulder, R. , Looijenga, J., 
Elshof-Rook, G.J., Vries, J. de , Bos, J.A., Boer, J.W. de, 
Paauw, S.N.C., Bruggen, K.T. van, Schippers, H., Oldengarm, 
H.S., Dam, O.J. van, Drost, S.N., Futselaar, F.W., Geerling, 
B.J., Rijke, P.A.C.J.M.J., Harten, M.A.R. van, Dogger, W., 
Sluijer, B. , Cetin, O., Michies, B.F.M., Willegers, J., Baal, K. 
van , Paus, Remko de 
 

Afwezige leden Jurgens, B. 
 

  
 

1. Mededelingen  
De leden Jurgens en Moshaver en wethouder Van As zijn verhinderd.  

2. Vaststelling agenda  
Met de voorgestelde agenda wordt ingestemd.  

2.a. Onderzoek geloofsbrieven  
De raad stemt in met het instellen van een commissie Onderzoek Geloofsbrieven, 
bestaande uit de leden Wolthof (voorzitter), Looijenga en Van Baal. 
Mevrouw Wolthof meldt dat de commissie de geloofsbrieven en aanvullende bescheiden 
van de heer De Paus heeft onderzocht en in orde bevonden. 

2.b. Beëdiging nieuw raadslid GroenLinks  
Door het afleggen van de eed wordt de heer R. de Paus beëdigd als raadslid van de 
gemeente Zwolle.  

3. Bekrachtiging geheimhouding  
Geheimhouding wordt bekrachtigd op de financiële bijlage 1 van de beslisnota Verruimen 
krediet renovatie Zwartewaterallee 8. Op initiatief van de SP wordt de geheimhouding niet 
voor onbepaalde tijd opgelegd maar tot de duur van de overeenkomst. 
Ook wordt geheimhouding opgelegd, wel voor onbepaalde tijd, op de informatienota met 
bijlage, die in relatie staat tot de beslisnota Asbestproblematiek, project Transformatie 
Diezerstraat en herhuisvesting Stadkamer. 

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van de fractie van de SP over zorgen om ontwikkelingen bij Driezorg. 
Wethouder Vedelaar geeft aan dat zij al vaker, maar ook onlangs nog contact heeft gehad 
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met Driezorg. De analyse is door Driezorg met de wethouder gedeeld. Er is een financieel 
probleem en Driezorg is onvoldoende voorbereid geweest, vooral op zwaardere vormen van 
zorg. En er is een verbeterplan opgesteld. De wethouder meldt vertrouwen te hebben in dat 
plan. Het personeel moet opgeleid worden, maar helder is dat niet iedereen kan blijven. Er 
wordt daarom in overleg met de bonden gekeken naar een sociaal plan. 
Wat betreft de Achmea-pilot m.b.t. De nieuwe bekostiging van de wijkverpleging, deze wordt 
in drie gemeenten uitgevoerd. We hebben daarbij geen invloed op de aantallen fte's, maar 
wel op de verdeling. De wethouder is hierover in gesprek met Achmea. Daarbij wordt wel 
het lopende beroep afgewacht. 
Over de pilot van Achmea zal binnenkort een informatiebijeenkomst voor de raad worden 
georganiseerd. Daar kan ook ingegaan worden op het aspect keuzevrijheid.  
De wethouder onderzoekt de positie van de medewerkers van Driezorg, die mogelijk op de 
schopstoel zitten als het gaat om laaggeletterdheid en dus moeite hebben met het vinden 
van een nieuwe baan. 
-Vragen van de fractie van GroenLinks over de Nacht van de Nacht. 
Wethouder Brink antwoordt dat de gemeente samen met de Milieuraad en de Provincie 
deelnemen aan de Nacht van de Nacht. Ook anderen zijn aangespoord mee te doen. 
Zoveel mogelijk gemeentelijke panden en eigendommen zullen onverlicht zijn, maar er 
wordt wel gekeken naar de benodigde incidentele middelen. 
-Vragen van de fractie van de PvdA over de invulling van de directies van HCO en SMZ. 
Wethouder Brink stelt dat kansen gepakt moeten worden en dat de samenwerking SMZ en 
HCO momenteel goed verloopt. Begin november wordt het rapport van LaGrouppe over 
verdergaande samenwerking verwacht. Het college treedt op dit moment niet in overleg met 
SMZ, HCO en Provincie om de mogelijkheid van een gezamenlijke directeur te overwegen. 
Alle partijen weten wat er de komende tijd staat te gebeuren, maar ieder heeft zijn eigen 
verantwoordelijkheid. Uiteraard zal de gemeente straks in de vorm van 
subsidievoorwaarden er voor zorgen dat aan de wensen van de raad wordt voldaan. 
De opdracht aan LaGrouppe betreft advisering over de Zwolse situatie, maar de wethouder 
merkt op dat het advies waarschijnlijk ook een regionaal uitstapje kent. 

5. Ingekomen stukken  
De lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van afdoening, wordt 
vastgesteld.  

6. A-onderwerpen  
7. Verlenen ontslag burgerlid fractie GroenLinks  

Met algemene stemmen aangenomen.  
8. Toepassen van coordinatieregeling i.v.m. Foodcourt op de Vrolijkheid  

Met algemene stemmen aangenomen.  
9. Vereenvoudiging regels parkeren gehandicapten  

Met algemene stemmen aangenomen.  
10. Verruimen krediet renovatie Zwartewaterallee 8  

Met algemene stemmen aangenomen.  
11. Moties Vreemd aan de orde van de dag  

-Motie 11-1 van D66, waarbij het college wordt opgeroepen in VNG-verband namens de 
gemeenteraad van Zwolle zich negatief uit te spreken over het voorstel van minister Plasterk 
om wettelijk te verankeren dat de raad enkel de mogelijkheid behoudt rekenkamers met 
externen te benoemen. Zwolle behoudt graag de vrijheid voor de gemeenteraad zelf om te 
kiezen voor een rekenkamerfunctie waarin ook raadsleden deel kunnen nemen. 
De fracties van de VVD, de PvdA en Cetin stemmen tegen deze motie, de overige fracties 
stemmen voor. De motie is aangenomen. 
-Motie 11-2 van de fracties van de VVD, PvdA, Swollwacht en de SP, waarbij het college 
wordt verzocht een ontwikkelingscyclus te ontwikkelen, die recht doet aan de in het debat 
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besproken voorbeelden waar met input van burgers, ondernemers, organisaties en de raad 
gewerkt kan blijven worden aan verbetering van het vastgestelde beleid met als doel de 
kosten voor afvalverwerking voor de burgers in de toekomst te kunnen verlagen, 
duurzaamheid te versterken en voor de PPN 2016 voor te leggen aan de raad. 
De motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 

12. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 20.15 uur.  
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